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Vragen van het lid Jadnanansing (PvdA) aan de staatssecretaris van 
Onderwijs, Cultuur en Wetenschap over het grote succes van het experiment 
«summerschool» (ingezonden 17 juli 2013). 

Vraag 1
Bent u op de hoogte van de wijze waarop uw ambtsvoorganger mevrouw 
Van Bijsterveldt-Vliegenthart de vragen van het toenmalig Kamerlid Çelik over 
de zinloosheid van zittenblijven heeft beantwoord?1 Ziet u wel mogelijkheden 
om te kwantificeren hoeveel onderwijsgeld er valt te besparen door minder 
leerlingen te laten zittenblijven? 

Vraag 2
Deelt u de mening dat het waardevol is om het aantal zittenblijvers in het 
voortgezet onderwijs te reduceren door niet langer leerlingen die niet alle 
essentiële stof van een jaarlaag voldoende beheersen, meteen alle stof 
opnieuw te laten volgen? 

Vraag 3
Deelt u de opvatting in het Algemeen Dagbladdat de proef met de zogeheten 
«summerschool» op 12 middelbare scholen op grond van de 87% van de 
deelnemende scholieren die alsnog konden worden bevorderd naar de 
volgende jaarlaag, een groot succes kan worden genoemd?2 

Vraag 4
Acht u het zinvol om het experiment te verlengen, zodat relatief kleinschalig 
kan worden verkend welke risico’s en welke voordelen, onderwijsinhoudelijk 
en financieel, verbonden zijn aan de aanpak met «summerschools», teneinde 
zittenblijven onnodig te maken?

1 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar 2011–2012, nr. 424.
2 «Experiment summerschool op 14 scholen groot succes» in het Algemeen Dagblad, 12 juli 

2013.
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